
 
 
 
Temat: Interpelacja Jakub Kowalik  

  

Szanowny Panie Prezydencie, w związku z licznymi sygnałami mieszkańców ulicy Fiordów 

dotyczących złego stanu nawierzchni proszę o następujące informacje.  

 

1. Na kiedy zaplanowany jest remont ulicy Fiordów? 

2. Czy w planach jest przewidziana droga asfaltowa? 

3. Czy planowane jest oświetlenie ulicy. 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź. 
 


